
Årsstämma i Kvissleströmmens vägförening Kvarnen  
Org nr 802510-6306 
 

Tid och plats: 2024-06-22, Frodes gräsmatta 
 
§ 1 Årsmötets öppnande 
Alla närvarande hälsades välkomna 
 
§ 2 Val av årsmötets ordförande 
Till stämmans ordförande valdes Martin Rolén 
 
§ 3 Val av årsmötets sekreterare 
Till stämmans sekreterare valdes Ewa Jonsson  
 
§ 4 Val av årsmötets justeringsmän 
Till justeringspersoner valdes MayBritt Rolén och Lillis Jonsson 
 
§ 5 Styrelsen för verksamhetsåret 2023/2024. 
Styrelsen för verksamhetsåret har bestått av: 
Cecilia Utas – ordförande 
Martin Rolén – kassör 
Ola Oscarsson – ledamot  
Cristina Grabler – ledamot 
Göran Larsson - ledamot 
 
§ 5.1 Vägföreningsavgift 2023/24. 
Avgiften fastställdes vid förra årsmötet till 1000:-. Några hushåll har inte betalat – trots 
påminnelse 
 
§ 5.2 Ersättning från fiskevårdsföreningen 2024. 
 
Fiskevårdsföreningen har betalat 6.094:- för året 
  
§ 5.3 Statsbidrag för 2024 
Statsbidraget till vägen uppgår till 24.337:-.  
 
Beslut: Kommande styrelse får i uppdrag att kolla att vi får ersättning för hela sträckan upp 
till Eivor (fastboende) 
 
§ 5.4 Snöröjning 
Kostnad för vinterns snöröjning uppgår denna vinter (som varit snörik) till 30.800:-.   
 
Årsmötet uttalar uppskattning för att Anders kunde åta sig snöröjningen efter att Rolf 
Henriksson avsagt sig uppdraget. 
Noteras vidare att 

 Då Anders skött snöröjningen med plog blev vägen allt smalare ju mer snö som kom. 
Bra om plogen kan kompletteras med snöslunga kommande vinter – även om 
kostnaden blir högre. 



 Anders har inte utrustning för att även sköta sandningen. Detta innebär att de gånger 
behov av sandning finns måste detta lösas gång för gång.  

Beslut: kommande styrelse uppdras att samtala med Anders inför kommande vinter. Noteras 
här även att vi som boende också behöver köra på hela vägbanan efter snöröjning så det inte 
bildas hjulspår på ett ställe. 
 
§ 5.5 Övriga utgifter/aktiviteter efter förra årsmötet 

 Byte av vägtrummor och dikning har ägt rum.  
 

 Ola har haft kontakt med Trafikverket där en första avsyn av vägen ägt rum. Viktigt 
att sly röjs bort minst två meter från vägkanten och att björkarna i backen upp mot 
Eivor måste grenkapas (lägsta ”uthäng” 4,6 meter). Eivor, Lillis och Frode har 
genomfört enligt instruktion. Innan slutbesiktning måste finare grus läggas på 
vägbanan från parkeringen upp till Eivor.  
 

 Ola har beställt grusning, skrapning/hyvling och saltning av vägen och arbetet är 
påbörjat. Reaxcer behöver dock prioritera allmänna vägar så tidigare information är 
något försenad.  
 

 Martin informerar om att det går att söka extra pengar till särskilda åtgärder från 
Trafikverket. 
 

 Jonas tar upp frågan om farthinder och nedsatt hastighet. Hos honom är det tydligt att 
30-gränsen inte hålls. Diskussioner om olika sätt att lösa frågan: skyltar på varje sida 
av farthindret, ytterligare skyltar med Kör sakta (inte aktuellt just nu). Martin lovar ta 
upp diskussion om Fiskevårdsföreningen eventuellt kan medfinansiera ytterligare 
skyltar. 

 
Beslut: Årsmötet beslutar uppdra till kommande styrelse att bevaka och fortsätta ovanstående 
frågor. När det gäller kontakten med Trafikverket lovar Ola delta tillsammans med styrelsen i 
förhandlingarna med Trafikverket. 
  
§ 5.6 Genomgång av föreningens kassa 
I föreningens kassa finns 58.588:40 (juni 2024). Noteras att snöröjningen är betald. 
Av föreningens intäkter består ca 30.000:- av medlemsintäkter.  
 
Diskuterades behovet av höjning av medlemsavgiften då alla kostnader ökat de senaste året 
och det kan vara bra att ha en buffert. 
 
§ 6 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter beträffande förvaltningen år 
2023/2024 
Årsstämman beslutar ge styrelsen ansvarsfrihet med ett rungande ja. 
 
§ 7 Val av styrelse för det kommande året 2024/2025 
 
Till styrelse för kommande verksamhetsår valdes: 
Cecilia Utas, ordförande 
Nils ”Lillis” Jonsson, kassör 
Christina Grabler, ledamot 
Göran Larsson, ledamot 



Eivor Mettävainio, ledamot 
 
Ola, som skött frågor om vägunderhållet och Martin, som varit kassör, avtackades med 
applåder! 
  
§ 8 Vägföreningsavgift 2024/2025 
Årsstämman fastställer avgiften till 1.500:- och uppmanar alla medlemmar att betala så fort 
som möjligt. Viktigt att ange vem som betalar in pengarna. Information om avgift och konto 
för betalning finns också på vägföreningens Facebook-sida: Grannarna i Kvarn samt 
föreningens hemsida: www.kvisslestrommenvf.se  (användarnamn: Medlem, lösen: Kvf635 
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§ 9 planerat vägunderhåll och snöröjning under kommande år 
 
Se ovan under punkten 5.4 och 5.5. Inga motioner har inkommit. 
 
§ 10 Sociala aktiviteter 
 

 Officiell, högtidlig invigning av boulebanan äger rum lördagen den 29 juni kl 18.00 vi 
boulebanan. Alla hälsas välkomna – särskilt Frode (som upplåtit marken), Ola, Göran 
L och Martin (som ansvarat för bygget av banan). Medtag klot för spel. Har du frågor 
– ring May-Britt eller Ewa 

 Surströmmingsskiva hos Martin och May-Britt i slutet av augusti. Mer information 
kommer senare. 

 
§ 13 Nästa årsmöte 
Beslutas att nästa årsstämma äger rum Midsommardagen 21 juni 2025 kl 11.00. Plats 
meddelas i samband med att kallelse skickas ut. 
 
§ 15 Mötet avslutas 

 

Kvarn, Kvissleströmmen 

 

 

Martin Rolén   Ewa Jonsson 

Ordförande för stämman  Sekreterare för stämman 

 

 

Lillis Jonsson  MayBritt Rolén 

Justeringsperson  Justeringsperson 

 
 
 
 


